
PROTOKOŁ Nr XLVIII/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 marca 2010r. 

 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Panią Burmistrz, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli stwierdził 

quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

zaproponowane zostały przez Panią Burmistrz do wprowadzenia do porządku obrad 

projekty uchwał w sprawie : 

W punkcie 8 podpunkty: 

m) wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w 

zakresie ochrony środowiska p.n. „EKOLOG 6”, 

n) zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody p.n. „Gagaty 

Sołtysowskie”  

o) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011r. 

p) zmiany uchwały Nr XXII/133/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 

sierpnia 2008r. w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2006 z dnia 6 grudnia 

2006r. w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej. 

Radni jednogłośnie zagłosowali za wprowadzeniem do porządku obrad w/wym projektów 

uchwał. 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z   XLVII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

            Uzależnień w 2009r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2010r. 

b) uchwalenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2010r. 

c) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego o przekazania gminie 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

d) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy i ustanowienia służebności 

gruntowej, 

e) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawierania umów na dzierżawę, 

użytkowanie i najem nieruchomości stanowiących własność gminy na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony, 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

g) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

i) zmiany uchwały Nr XLVII/307/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 stycznia 

2010r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację 

zadania bieżącego p.n.. „Remont ul. Odlewniczej i ul. Miłej w Stąporkowie”, 

j) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

k) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

l) uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Błotnica i Janów, 

ł)    wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie  

       ochrony środowiska p.n. „EKOLOG 6”, 

m) zaopiniowania projektu planu ochrony dla rezerwatu przyrody p.n. „Gagaty Sołtysowskie”  

n) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011r. 

o) zmiany uchwały Nr XXII/133/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 sierpnia 2008r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2006 z dnia 6 grudnia 2006r. w sprawie powołania 

składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Przyjęcie „Apelu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Stąporkowie”. 

11. Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z XLVII sesji Rady Miejskiej. 

Ad pkt 4. 
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W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał informację o działalności między sesjami. 

( informacja w załączeniu ) 

Ad pkt 5. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

( sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

Ad pkt 6. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabierali: 

Radna Agnieszka Jedynak – zwróciła się do Pani Burmistrz z następującymi pytaniami: 

- czy Pani Burmistrz ma pomysł na współpracę z organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie naszej gminy, ze stowarzyszeniami ponieważ to co dzieje się do tej 

pory niestety ubliża nam jako mieszkańcom. Stowarzyszenia otrzymują wypowiedzenia ze 

swoich lokum, organizacje typu Związek Wędkarski, Związek Hodowców Gołębi itd. 

również skarżą się na to jak wygląda współpraca. Mieszkańcy Huciska również nie mogą 

prowadzić dialogu jeżeli chodzi o funkcjonowanie świetlicy. 

- jak w chwili obecnej jest realizowany fundusz sołecki 2010r., bo jak wiemy środki 

niewykorzystane  tego funduszu nie przechodzą na lata następne tylko przepadają, 

- z roku na rok jest odkładana budowa zatoczki obok przedszkola w Stąporkowie. Chodnik 

jest zniszczony i nic nie stoi na przeszkodzie aby zrobić tam zatoczkę, bo jest naprawdę 

niebezpiecznie, 

- w jakim punkcie utknęła kwestia wykonania elewacji przedszkola skoro są w budżecie 

założone pieniądze na ten cel, 

- prosi o informację ile dzieci będzie uczęszczać do zerówki w bieżącym roku i jakie są 

prognozy na następny rok szkolny,  ponieważ  rodzice 50 dzieci starających się o przyjęcie 

ich do przedszkola otrzymało odpowiedź negatywną, bo przedszkole może pomieścić 150 

dzieci. 

- kto jest organizatorem „Dni Stąporkowa” i jacy artyści będą występować, bo winno się 

promować naszych artystów, 

- ma nadzieję, że po odczytaniu wniosków Komisji Spraw Społecznych Pani Burmistrz 

poprzez swoje służby zajmie się naprawą pokrycia dachowego na SP Nr 1, 

- co z gazetką samorządową „Echo Stąporkowa” czy będzie, czy nie – kiedy i czy w ogóle 

będzie i w jakiej formie. 

- co z nagrywaniem posiedzeń Komisji, 
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- czy będą sesje w Domu Kultury. 

Radna Barbara Telec – zwróciła się z zapytaniem co z doprojektowaniem wodociągu w 

Lelitkowie, bo trudno się mieszkańcom tego sołectwa pogodzić z tym, że w roku bieżącym 

nie będzie wodociąg dokończony. 

Ponadto złożyła wniosek w imieniu mieszkańców o rozważenie możliwości 

zagospodarowania zbiorników wodnych. Po ostatnich roztopach na terenach podmokłych 

zalewało posesje mieszkańców, kładkę łączącą Furmanów z Niekłaniem. Rozsądek 

nakazuje, ażeby odbudowę tych zbiorników zacząć od pierwszego zbiornika, a więc w 

Furmanowie. Informacyjnie dodała, że Zarząd Melioracji jest w posiadaniu pewnych 

dokumentów na etapie projektowania z lat 90-tych oceniany przez nich bardzo wysoko i 

można ten zakres dokumentacji wykorzystać. 

Radna Małgorzata Gostyńska – kiedy rozpoczną się prace remontowe na jedynym placu 

zabaw w Stąporkowie. Powstał on 5 lat temu i cieszył się dużym zainteresowaniem 

mieszkańców miasta i wsi. Obecnie dzieci ze Stąporkowa będą prawdopodobnie jeździć na 

powstające place zabaw w sołectwach. Jeśli nie będzie on wyremontowany należałoby go 

zamknąć, gdyż zagraża bezpieczeństwu dzieci i wówczas staniemy się jedynym miastem 

bez placu zabaw dla dzieci. 

Radny Stefan Zieliński – poprosił o naprawę lamp w parku, sprzątnięcie śmieci 

pozimowych w parku, rozpatrzenie możliwości przesunięcia znaków drogowych z 

chodników (przeszkadzają przy odśnieżaniu). 

Radny Ryszard Łazarczyk – spytał czy odbył się już przetarg na budowę drogi Gustawów – 

Kucębów. Poprosił ponadto o zagospodarowanie placu w Krasnej obok remizy strażackiej 

oraz oświetlenie przy zalewie w Krasnej. Zgłosił również wniosek o ustawienie w 

Gustawowie znaku kierunkowego na Lutą, oraz zamontowanie tych które zostały wyrwane. 

Spytał również kto może organizować kursy motorowerowe. 

Radny Dariusz Młodawski – spytał o zagospodarowanie Os. Dr Anki. Był złożony projekt 

na to zadanie i prawdopodobnie był w rezerwie. Z informacji wie, że można ten projekt 

posunąć do przodu bo mieszkanie tam uwłacza człowieczeństwu. W wielu przypadkach nie 

można tamtędy przejść nie mówiąc o przejechaniu. Wypadało by tym ludziom przynajmniej 

wysypać i utwardzić ulice, żeby można było tamtędy się poruszać. 
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Pan Przewodniczący dodał do przedmówcy, że chodzi o rewitalizację części Stąporkowa i 

wniosek który został przedłożony w Urzędzie Marszałkowskim jest w rezerwie i można 

jeszcze się tą kwestią zająć. 

Radny Jan Telecki – spytał czy jest możliwość powołania Społecznych Komisji aby mogły 

sprawdzić, czy inwestycje drogowe prowadzone są zgodnie z projektem. Do ostatnio 

budowanych dróg są zastrzeżenia. Sam sprawdził inwestycje drogową w Niekłaniu Małym, 

gdzie w projekcie było 20 cm tłucznia, a położone zostało 10 cm. 

Radna Marta Kurcbart – spytała kiedy będzie zlecone opracowanie ul. Kościuszki, 

Kiedy rozpoczną się remonty pozimowe dróg gminnych i sugeruje aby w ogłoszonym 

przetargu wybrać tłuczeń lepszej jakości niż do tej pory, żeby nie wydawać pieniędzy co 

roku na te same drogi. 

Ponadto prosi w imieniu mieszkańca ul. Kościuszki, który od kilku miesięcy nie może 

doprosić się założenia żarówki w miejscu, gdzie winna być. 

Następna kwestia, to zobowiązanie pracowników prac interwencyjnych i robót publicznych 

aby zrobiły porządek wokół urzędu. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – po zebraniu Koła Wędkarskiego w Krasnej w dniu 14 

marca składa interpelację w sprawie udrożnienia koryta  na odcinku rzeki od Bienia do 

zbiornika w Krasnej. Podtapiane są bowiem gospodarstwa we wsiach leżących wzdłuż 

rzeki. 

Ponadto zadała pytanie Pani Burmistrz dotyczące uregulowania płatności za wykonaną 

pracę w Czarnieckiej Górze. Jest już stanowisko Komisji Rewizyjnej i prosi o stanowisko 

Pani Burmistrz. 

Następne pytanie dotyczy budowy chodników w Błaszkowie i Koziej Woli przy drodze 

krajowej. Pani Burmistrz uczestniczyła w spotkaniu z Dyrekcję Dróg Krajowych i czy były 

jakieś ustalenia w tej kwestii. 

Pan Przewodniczący do wypowiedzi radnej Kurcbart dodał, że rzeczywiście mieszkaniec ul. 

Kościuszki był u niego z interwencją ponieważ jego syn prowadzi tam usługi dentystyczne i 

samochody pacjentów stoją w ciemności. 

Radna Małgorzata Gostyńska -  spytała na jakim etapie jest realizacja inwestycji budowy 

drogi w Starym Grzybowie. Jest ona przesuwana z roku na rok, a obecnie potrzebny jest 

raport oddziaływania na środowisko. Dlatego chce wiedzieć, czy ten raport już jest. 



 6 

Radny Jarosław Kozłowski – poprosił o wysypanie drobnego kruszywa na odcinek drogi 

Włochów – Włochów Nowy. Grube kruszywo jest wysypane i bez uzupełnienia go 

drobnym jest bardzo ciężko  się po tej drodze poruszać. 

Poprosił również o udrożnienie rowu i oczyszczenie poboczy w Gosaniu ponieważ woda 

płynie po drodze i powoduje jej uszkodzenie. 

Radna Barbara Telec – poinformowała, że po rozmowie w dniu wczorajszym z Panem 

Starostą dowiedziała się, że pozimowe remonty dróg powiatowych  odbędą się po świętach. 

Dotyczy to również remontu chodnika na ul. Hubala w Niekłaniu gdzie po półmroku 

używania jest w okropnym stanie. 

Pan Przewodniczący RM – spytał czy rzeka Czarna od źródeł objęta jest w „Naturze 2000”, 

bo jest to bardzo istotne przy jej udrażnianiu. Roboty przy tym zostały wstrzymane 

prawdopodobnie z tego powodu. Woda w tej chwili podchodzi pod zabudowania tym 

bardziej że bobry które się tam osiedliły zablokowały tą rzekę. 

Radny Jedynak Bogdan – spytał Panią Burmistrz na jakim etapie utknęła sprawa 

modernizacji rynku w Odrowążu. 

Ad pkt 7. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   

Uzależnień w 2009r. radni przyjęli bez zastrzeżeń. 

Ad pkt 8 „a”. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady 

Miejskiej w Stąporkowie na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/314/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planów Pracy Komisji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/315/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do 

Wojewody Świętokrzyskiego o przekazania gminie nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa. 
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Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęli 

Uchwałę Nr XLVIII/316/2010 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność gminy i ustanowienia służebności gruntowej. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęli 

Uchwałę Nr XLVIII/317/2010 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawierania umów na dzierżawę, użytkowanie i najem nieruchomości 

stanowiących własność gminy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „przeciw” i 6 głosami wstrzymującymi się nie 

podjęli uchwały w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/318/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/319/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „h”. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/320/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLVII/307/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 stycznia 2010r. w sprawie 
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udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania bieżącego p.n.. 

„Remont ul. Odlewniczej i ul. Miłej w Stąporkowie”. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/321/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/322/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/323/2010 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Odnowy 

Miejscowości Błotnica i Janów. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/324/2010 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „ł” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wzięcia udziału Gminy 

Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony środowiska p.n. 

„EKOLOG 6”. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/325/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „m” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody p.n. „Gagaty Sołtysowskie” . 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/326/2010 w 

powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „n” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XLVIII/327/2010 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „o” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXII/133/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 sierpnia 2008r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr II/4/2006 z dnia 6 grudnia 2006r. w sprawie powołania składów osobowych 

stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”  podjęli 

Uchwałę Nr XLVIII/328/2010 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi na interpelacje udzielali: 

Pan Andrzej Głogowski – Z-ca Burmistrza. 

- remont placu zabaw w Stąporkowie – z uwagi na to, że obecnie nie ma pieniędzy w 

budżecie na ten cel, remont być może będzie w II półroczu po analizie budżetu. 

- droga w Starym Grzybowie – jest już postanowienie o oddziaływaniu na środowisko takie, 

że nie istnieje konieczność robienia raportu. Teraz będzie decyzja Burmistrza dotycząca tej 

kwestii. 

- naprawa lamp oświetleniowych w parku i lampy na ul. Kościuszki – został rozstrzygnięty 

przetarg na konserwatora i w niedługim czasie będzie podpisana umowa ( 

najprawdopodobniej zaraz po świętach) na wykonawstwo kompleksowo  we wszystkich 

zgłoszonych punktach w sołectwach . 

- znaki w chodniku -  Pan Burmistrz poprosił o to, aby radny Zieliński określił w których 

miejscach znaki w chodnikach przeszkadzają i wówczas będzie rozmawiał z konkretnymi  

zarządcami dróg. 

- sprzątnięcie śmieci po zimie – w krótkim terminie będzie sprzątnięte. 

- remonty dróg po zimie – będą przeprowadzone przetargi na wykonawstwo i drogi będą 

wyremontowane. 

- przetarg na wykonanie drogi Gustawów-Kucębów – gmina jest jeszcze przed przetargiem. 

Na chwilę obecną są przygotowywane dokumenty pod ten przetarg. 
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- znaki drogowe – skontaktuje się z ZDP Panem Mościńskim i sprawa ustawienia znaku do 

Lutej i wyrwanego w Krasnej zostanie załatwiona. 

- kursy motorowerowe prowadzą szkoły i pozostawiają to w ich gestii. 

- realizacja remontu, czy budowy ul. Dr. Anki – inwestycja ta ma być realizowana w 

ramach „Schetynówek”. Należy poczekać, ponieważ są oszczędności w innych gminach i 

jest możliwość pozyskania tych środków ponieważ wniosek ten jest wysoko na liście 

rezerwowej. 

- społeczna Komisja do odbioru inwestycji drogowych – nie ma umocowania prawnego, 

żeby taka komisja mogła kontrolować inspektora nadzoru. Może natomiast uczestniczyć w 

odbiorze inwestycji i zgłaszać usterki. 

- rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych – nie było rozmów dotyczących 

chodników w Koziej Woli i Błaszkowie. Była rozmowa odnośnie układu komunikacyjnego. 

Pas postojowy obok urzędu ma być wyłączony z ruchu. Jeśli chodzi o wspomniane chodniki 

będą prowadzone rozmowy w tym zakresie. 

Radna Wojcierowska dodała jeszcze do swojej wypowiedzi pytając czy były rozmowy o 

rozwiązanie komunikacyjne przy PSP Nr 2 w Stąporkowie. Temat znany Pani Burmistrz 

ponieważ był na jednej sesji prezentowany przez Radę Rodziców, były liczne pisma byłego 

Dyrektora Rosy poparte przez policję. Wysepka tam umieszczona nie sprawdza się. 

Wnioskowane było, aby ustawiono tam oświetlenie. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że to jeszcze nie było poruszane i zostanie poruszone przy 

temacie chodników. 

Radnemu Kozłowskiemu – gdy będą prowadzone remonty dróg, to wtedy gmina się tym 

zajmie. Przy objeździe dróg przyjrzy się temu odcinkowi drogi. 

- rynek w Odrowążu – w tym roku będzie wystąpienie  o pozwolenie. Natomiast już 

wiadomo, że część tych prac odpadnie. Jeśli chodzi o szczegóły to Pan Burmistrz odsyła do 

Wydziału Inwestycji, do Pana Szocińskiego. 

Na pozostałe interpelacje i zapytania odpowiadała Pani Burmistrz Dorota Łukomska. 

Powiedziała, że w nawiązaniu do interpelacji i zapytań radnych uprzejmie przypomina, że 

budżet  gminy na rok 2010 został już przyjęty. Z budżetu wynikają odpowiedzi na 

wszystkie pytania dziś zadane, co będzie robione w tym roku i latach następnych. Jest 

jednak otwarta na rozmowy. Po rozmowach można jeszcze stwierdzić, że jest jeszcze jakiś 

priorytet który nie został wpisany do budżetu i dokona przesunięć. Przede wszystkim nie 
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należy okłamywać społeczeństwa, że coś będzie robione, bo gmina przecież od kilku lat jest 

w deficycie. Trzeba dokładnie określić co jest priorytetem – wszyscy wiedzą co dla Pani 

Burmistrz jest priorytetem                             ( bezpieczeństwo, drogi, wodociągi, 

kanalizacja, chodniki). 

Następnie Pani Burmistrz odniosła się do zapytań radnej Agnieszki Jedynak : 

- współpraca z organizacjami pozarządowymi – 29 września 2009r. został przyjęty roczny 

program współpracy gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2010r. Wykonanie uchwały 

Rada powierzyła  Burmistrzowi i wykonuje go. Jest na etapie przygotowania programu na 

2011r. i w tym celu planuje spotkać się ze wszystkimi organizacjami i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego by ustalić taki regulamin na 2011r.Będzie 

on udoskonalony nad którym będzie pracowała  i ma nadzieję że  też będzie pracowała 

Rada. 

- niezadowoleni hodowcy gołębi -  Pani Burmistrz stwierdziła, że u niej nie byli i nic od niej 

nie chcieli. Był jeden Pan który prosił o okna na ich potrzeby i otrzymał je. Więc nie wie na 

czym ma polegać ta zła współpraca. 

- niezadowoleni wędkarze – korzystali z budynku na Miłej bez żadnej umowy. Budynek 

groził zawaleniem, być może będzie do rozbiórki więc zabrała klucze. Z tego może wynikać 

zła współpraca, ale działa zgodnie z przepisami i nie zamierza odpowiadać za czyjeś 

zdrowie i życie. 

- fundusz sołecki – odbyło się już kilka spotkań z naczelnikami wydziałów i jest on w 

trakcie realizacji. 

- zatoczka parkingowa przy Przedszkolu – tworzony jest kompleksowy projekt 

zagospodarowania przy przedszkolu. Na podstawie tego projektu będzie wiadomo jak 

budować zatoczki. 

- prognoza ilości dzieci w klasach „0” na przyszły rok – będzie to rzeczywiście problem nad 

którym trzeba będzie debatować. Teraz uruchomiony zostanie jeden oddział „0” w PSP Nr 2 

i w to miejsce jeden oddział – 25 dzieci będzie mogło chodzić do przedszkola. 

- dni Stąporkowa – będą organizowane przed Dom Kultury i być może inne osoby które 

będą tym zainteresowane. Będą tam promowani rodzimi artyści. Jest w przygotowaniu 

katalog z naszymi lokalnymi artystami i jeśli ktoś zna takich to Pani Burmistrz prosi o 

zgłoszenie ich się do Pani Katarzyny Sorn bo pierwsze w nowym wydaniu „Echo 
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Stąporkowa” będzie poświęcone głównie artystom lokalnym i będzie rozpromowany przede 

wszystkim  poza terenem naszej gminy. 

- „Echo Stąporkowa” będzie wydawane, umowa została podpisana i w kwietniu wyjdzie ten 

jego pierwszy numer. 

- sesja w Domu Kultury – nie widzi problemu żeby tam się odbywały, ale to pytanie do 

Pana Przewodniczącego RM. 

Radnemu Łazarczykowi : 

- plac w Krasnej – nikt z tym tematem wcześniej się nie zgłaszał więc teraz to sprawdzi. 

Radnej Marcie Kurcbart : 

- ulica Kościuszki – tematyka została rozpoznana dokładnie. Musimy sobie zdawać sprawę, 

że od kilku lat mieszkańcy, radna i inni interweniują w sprawie tej drogi, ale jest problem, 

bo tam nie ma kanalizacji. Droga składa się z płyt i jeszcze nie mamy opracowanej 

dokumentacji na kanalizację więc nie jesteśmy pewni że jak zrobimy tą drogę czy  będzie 

przechodziła kanalizacja i nie okaże się że trzeba będzie niszczyć drogę. By to robić 

wszystko w sposób ekonomiczny trzeba przygotować się do tego by zmodernizować 

oczyszczalnie ścieków bo okazuje się, że to jeden z największych problemów w tej gminie. 

Więc najpierw oczyszczalnia ścieków, kanalizacja i dopiero droga. Będzie trzeba debatować 

z radnymi, którzy podejmą decyzję czy chcemy to robić ekonomicznie, czy nie. 

Dokumentację na drogę można zrobić, ale musi być też dokumentacja na oczyszczalnię 

ścieków i kanalizację. 

- budowa chodników w Koziej Woli i Błaszkowie – Pani Burmistrz rozmawiała z Dyrekcją 

Dróg Krajowych, ale kazano jej się wstrzymać aż dyrekcja zatwierdzi budżet, bo wtedy 

będą wiedzieć czy będą wchodzić na teren naszej gminy. 

- zbiorniki wodne – jest to faktycznie problem w naszej gminie. Tematem trzeba zająć się 

kompleksowo zaczynając od źródeł. Wydane zostało ponad 16 tys. na zbiornik w 

Stąporkowie nie patrząc na problem, czyli zbiornik w Furmanowie. Wydział Ochrony 

Środowiska jest na etapie przygotowania koncepcji i prowadzone są rozmowy z Zarządem 

Melioracji w Kielcach. Przeszkody stawia „Natura 2000”. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Pani Burmistrz poprosiła, aby w drobnych sprawach 

kontaktować się z merytorycznymi pracownikami a nie zgłaszać ich na sesji. 

Radna Agnieszka Wojcierowska powiedziała, że zabrakło jej odpowiedzi odnośnie 

udrożnienia rzeki w Krasnej oraz niezapłaconej faktury Panu Zbroszczykowi. 
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Pani Burmistrz – temat udrożnienia rzeki – tak jak już  powiedziała będzie to robione 

kompleksowo. 

- płatność dla Pana Zbroszczyka – z opinii prawnika zatrudnionego w urzędzie nie wynika 

jasno czy możemy zapłacić Panu Zbroszczykowi. Dlatego wystąpiła o kolejną opinię radcy 

prawnego spoza urzędu i czeka na odpowiedź. 

Radna Marta Kurcbart – stwierdziła, że jest zdumiona odpowiedzią na jej pytanie dotyczące 

ul. Kościuszki. Tyle dróg zrobiono i nie ma kanalizacji nigdzie. Na ul. Kościuszki 

należałoby zacząć od wodociągu przynajmniej. Od czegoś należy zacząć bo jeżeli będziemy 

ciągle mówić że tam jest problem to nigdy się tego nie zacznie. Rozumie że jest tam 

problem z kanalizacją, deszczówką. Uważa, że wszyscy radni zagłosują żeby wreszcie 

jakiekolwiek zlecenie na tą inwestycję zrobić, tym bardziej, że są w budżecie na ten cel 

założone pieniądze. Dlatego apeluje żeby ciągle nie mówić, że tam nie ma kanalizacji itp. 

Bo wiadomo, że tam tego nie ma.  

W ubiegłym roku zostały wydane ogromne pieniądze na koncepcję i uważa, że firma która 

na spotkaniu na którym była pytała  jak to zrobić, którędy odprowadzić itd. 

Uważa, że firma która bierze pieniądze powinna po rozeznaniu terenu, winna zaproponować  

takie, a nie inne rozwiązanie. Dlatego bardzo prosi aby jej w ten sposób nie odpowiadać, bo 

to jest kolejny raz i uważa, że jest to niepoważne. 

Pan Przewodniczący dodał do wypowiedzi, że również jest zdania, że firma która bierze 

pieniądze powinna powiedzieć co należy robić po kolei i każde kolejne zadanie rozpisać. 

Radna Agnieszka Jedynak – powiedziała, że jej pytanie dotyczyło  organizacji 

pozarządowych działających na terenie miasta i gminy. Pani Burmistrz mówi jej o 

organizacjach pożytku publicznego. Ile takich organizacji działa na terenie naszej gminy?- 

ona wie, że dwie. Co ze stowarzyszeniami, które nie mają w statucie zapisu, że są 

organizacjami pożytku publicznego? O nich Pani Burmistrz zapomniała. Odbyło się 

szkolenie za które zapłacone zostały ogromne pieniądze dotyczyło organizacji pożytku 

publicznego. Zostali na nie poproszeni przedstawiciele stowarzyszeń które są 

stowarzyszeniami zwykłymi. Ludzie się nudzili ponieważ ich to nie dotyczyło. Dlatego 

chciałaby wiedzieć ile kosztowało to szkolenie dla dwóch organizacji pożytku publicznego. 

W związku z powyższym pyta co ze stowarzyszeniami: Związku wędkarzy, Stowarzyszenie 

w Hucisku, Gagat, Stowarzyszenie Ziemia Niekłańska Stowarzyszenie w Komorowie, w 

jaki sposób Pani Burmistrz zamierza im pomóc. 
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Radny Ryszard Łazarczyk – w Krasnej była planowana wysepka jest zlikwidowana i został 

plac niezagospodarowany. Pani Burmistrz mówi, że nikt nie zgłaszał. Kto miał zgłaszać – 

on jako radny z tego terenu zgłasza. 

Jeśli chodzi o przetarg na drogę Gustawów-Kucębów to pyta dlaczego jeszcze nie został 

ogłoszony skoro wszystkie dokumenty są przygotowane i pieniądze w budżecie założone. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi stwierdziła, że pytanie radnej Jedynak dotyczyło organizacji i 

na nie odpowiedziała, ale w najbliższym czasie pod koniec kwietnia planuje spotkanie ze 

wszystkimi stowarzyszeniami i instytucjami które są zainteresowane współpracą na rzecz 

rozwoju gminy. Mogło się odbyć teraz ale od kilku miesięcy trwają prace nad nową 

strukturą organizacyjną urzędu i niedługo będzie wprowadzony nowy wydział, który będzie 

się tym zajmował. Współpraca wówczas zacznie się rozwijać na korzyść gminy. 

-Radnemu Łazarczykowi – oddelegowany został na ten plac pracownik. Po sesji zaprasza 

aby razem z radnym pójść do merytorycznego pracownika i zapoznać się z ustaleniami. 

Radna Małgorzata Gostyńska – zwróciła się do Pana Z-cy Burmistrza, który powiedział, że 

na remont urządzeń na placu zabaw nie ma pieniędzy. Zastanawia się ile może kosztować 

remont huśtawki itd. Dlatego bardzo prosi, aby Pan Burmistrz zobaczył jak ten plac 

wygląda i zlecił naprawę elementarnych spraw. 

Radna Marta Kurcbart – zgłosiła wniosek do Pani Burmistrz o zorganizowanie w jak 

najkrótszym terminie spotkania z mieszkańcami ul. Kościuszki. Sprawa trwa 12 lat i nie 

można w nieskończoność mówić, że tego nie ma, tamtego nie ma, tu zaczniemy itd. Jest 

opracowana koncepcja i od czegoś trzeba zacząć. Mieszkańcy chcą wreszcie usłyszeć coś 

konkretnego. 

Pan Janusz Szociński – pracownik wydziału inwestycji – poinformował, że koncepcja 

została wykonana przez dwóch inżynierów w grudniu 2009r. Jest ona zrobiona w 4 

egzemplarzach (50 stron) i wszystkim zainteresowanym chętnie wypożyczy, aby mogli się z 

nią zapoznać. Jest tam napisane jakie czynności prawne i techniczne należy podjąć aby tą 

inwestycję tj. ul. Kościuszki posunąć o krok naprzód. Po przeczytaniu koncepcji  rozmowy 

byłyby o wiele łatwiejsze. Wiele samorządów wstecz zajmowało się tą ulicą i nikt nie mógł 

sobie z tym poradzić. Było mówione, że musi to być, natychmiast, podejmowano decyzje 

polityczne, natomiast nikt sobie do tej pory nie zadawał trudu aby przyjrzeć się kwestii pod 

względem techniki inżynierskiej. Koncepcja gminę kosztowała 20 tys. i zaprasza do 

zapoznania się z nią zainteresowanych. 
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Radna Marta Kurcbart -  stwierdziła, że nie odpowiada w gminie za inwestycje i 

najzwyczajniej nie musi się na tym znać. Od tego są służby w gminie. 

Pani Burmistrz – nie została Burmistrzem po to by podejmować popularne decyzje by się 

komuś przypodobać tylko po to by z rozsądkiem podejmować decyzje. Gdyby to była 

decyzja polityczna to dla zadowolenia mieszkańców powiedziała by – robimy tą drogę. 

Jednak zgodnie z koncepcją nie miałoby to żadnego sensu, bo nie wiadomo gdzie będzie 

szła kanalizacja, deszczówka, gdzie oczyszczalnia ścieków. Podstawą jest zrobienie 

oczyszczalni ścieków. Dlatego uważa, że należy to robić z rozsądkiem i z głową bez 

nacisków. Budżet jest zatwierdzony więc przychodzenie, interweniowanie, sianie 

propagandy nie ma najmniejszego sensu. Jeżeli radni uważają, że są jakieś priorytety to 

należy rozmawiać, bo budżet można zmienić. 

Pan Przewodniczący – w nawiązaniu do wniosku radnej Kurcbart myśli, że należy odbyć 

spotkanie z mieszkańcami ul. Kościuszki. Należy przeczytać koncepcję i przygotować się 

do spotkania. 

Ad pkt 10 

Z-ca Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych Pani Anna Rzepka zapoznała zebranych z ofertą 

edukacyjną szkoły.  

Rozdała również plakaty aby rozmieścić je na terenie naszej gminy. 

Poinformowała o osiągnięciach szkoły i prosiła  zebranych o to aby zadbali o to, aby 

młodzież z naszej gminy uczęszczała do szkoły w Stąporkowie. 

Absolwenci z tej szkoły w większości dostali się na studia. 

Zaprasza również na stronę internetową szkoły. 

Pan Kazimierz Leśniak – zaprezentował się jako były radny, przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Wymienił inwestycje jakie zostały wykonane 

w tym okresie. Przedstawił również swoją działalność w obecnym czasie : spotkania w 

kraju, wywiady w telewizji. 

Po wysłuchaniu prezentacji szkoły cieszy się, że jest na naszym terenie szkoła z takimi 

wynikami. Należy jednak zastanowić się ilu absolwentów tej szkoły znalazło zatrudnienie 

na terenie naszej gminy. Ze swej strony zapewnił, że gdzie będzie mógł będzie promował tą 

szkołę. 
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Pan Przewodniczący podziękował Pani Dyrektor za prezentację i stwierdził, że wszyscy 

powinni być dumni że na naszym terenie jest taka szkoła. Zadaniem wszystkich jest aby 

szkołę promować informując o osiągnięciach uczniów, którzy dostają się po jej ukończeniu 

na renomowane uczelnie w kraju. 

Pani Burmistrz – Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Stąporkowie warto promować. 

Uczestniczyła w spotkaniu i wie z jakimi problemami boryka się szkoła i jeśli nie będzie 

chętnych do uczęszczania do tej szkoły to niestety ją stracimy. Wielkim prestiżem naszej 

gminy jest by ona w naszym mieście była. Sama jest absolwentką tej szkoły i gdyby miała 

jeszcze raz wybierać, to wybrałaby im. Staszica w Stąporkowie bo wiele jej zawdzięcza. Z 

dyrekcją gimnazjów już rozmawiała aby promować tą szkołę jak również w rozmowach z 

rodzicami to robi. 

Ad pkt 11. 

Pan Przewodniczący odczytał Informację na temat prac związanych z komunalizacją. 

Informacja przyjęta została przyjęta przez radnych do akceptującej wiadomości i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 12. 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Protokoł Komisji sporządzony na 

okoliczność nie dokonania zapłaty za wykonanie prac przy przygotowaniu placu pod boisko 

w Czarnieckiej Górze. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo radnego Leona Milnera w którym rezygnuje  jako 

przedstawiciel Rady w  Staropolskim Związku Miast i Gmin ze względu na to iż Pani 

Burmistrz od kilku miesięcy nie powiadamia go o posiedzeniach związku. 

Pani Burmistrz – stwierdziła iż faktycznie został popełniony błąd bo Panie w Sekretariacie 

nie zauważyły, że na zaproszeniu jest prośba by poinformować radnego za co przeprasza. 

Uznaje, że dziwne, że radny nie porozmawiał o tym z nią. Współprace podtrzymuje, a to 

było przeoczenie pracownika. 

Radny Ryszard Łazarczyk – odczytał sprawozdanie z wyjazdowego posiedzenia Komisji 

Spraw Społecznych. 

Radna Barbara Telec – poinformowała, że u jednej z koleżanek Pani Bogusi Zielińskiej był 

pożar budynku mieszkalnego. Część budynku spłonęła, a część została zalana wodą. 

Dlatego wprosi o wspomożenie jej pieniężnie. Ponadto żywi nadzieję, że przełożona Pani 

Bogusi zrozumie problem i jakąś pomoc zaproponuje. 
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Pan Kazimierz Leśniak – stwierdził, że znalazł czas aby przyjść i przyjrzeć się czy są jakieś 

postępy w gospodarce gminy. Jako ekspert doradza w sprawach rolnych w woj. 

Wielkopolskim w okolicach Poznania.  

Zapoznał również zebranych ze swoim poglądem na temat gospodarowania w gminie oraz 

współpracy i pracy radnych i sołtysów. 

Na zakończenie złożył zebranym życzenia świąteczne. 

Radna Agnieszka Jedynak – w nawiązaniu do odpowiedzi Pani Burmistrz na jej pytania 

stwierdziła, że nie uzyskała odpowiedzi na: 

- ile kosztowało szkolenie które było przeprowadzone w dniu 3 marca, do kogo było 

skierowane i dlaczego na nim byli wybrańcy a dlaczego nie zorganizowano szkolenia dla 

zainteresowanych, 

- usłyszeliśmy co będzie zawierało „Echo Stąporkowa” ale nie usłyszeliśmy informacji 

kiedy będzie wydane, 

- nawiązując do tego co mówił radny Telecki w sprawie kontroli wykonywanych inwestycji. 

W chwili obecnej są prace przy kanalizacji w Hucisku i prosi o kontrolę już teraz kiedy te 

prace są wykonywane, a nie czekać do końca aby stwierdzić że taki stan już był zastany. 

Podobna sprawa dotyczy chodnika w Hucisku który został odebrany i stwierdzono, że 

wszystko jest dobrze, a w chwili obecnej chodnik się rozpada. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi radnej poinformowała, że szkolenie kosztowało 3 tys. było 

głównie skierowane do pracowników bo to oni rozliczają konkursy ofert. Ponieważ były 

wolne  miejsca i te stowarzyszenia najczęściej korzystają z naszych pieniędzy, żeby 

wiedziały jak je racjonalnie wydawać i rozliczać się z nich również byli uczestnikami 

szkolenia. 

- „Echo Stąporkowa” – wydane będzie w kwietniu. W pierwszym numerze będą 

zaprezentowani twórcy ludowi, w innych oferty inwestycyjne aby pozyskiwać inwestorów, 

promowanie naszej gminy. Umowa jest korzystniejsza ponieważ jest tańsza niż poprzednia 

– było 2,5 tys. egzemplarzy,  teraz 3 tys. za mniejszą kwotę niż poprzednio. Będzie z niej 

można się dowiedzieć na jakim etapie są inwestycje, co jest planowane do zrobienia, a nie 

jakieś dziwne informacje. 

-  kontrole wykonywanych zadań inwestycyjnych będą i Pani Burmistrz będzie to naprawdę 

sprawdzała. Prosi o to, aby razem to sprawdzać. 
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Pani Urszula Zych – sołtys z Wólki Zychowej – składała wniosek o przywrócenie lokalu 

wyborczego w Wólce Zychowej i prosi o załatwienie tej sprawy do końca. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że uchwała jest przygotowana na następną sesję. 

Sołtys z Komorowa Pani Aneta Gonciarz – zadała pytanie Pani Burmistrz – usłyszeliśmy, 

że będzie zmieniany regulamin gminy i zostanie powołana komórka która będzie zajmowała 

się współpracą ze stowarzyszeniami. Natomiast pyta co z planami odnowi miejscowości 

które zostały przyjęte. Czy nie będzie się z nimi nic robić i będą leżały. Plany odnowy 

miejscowości zostały napisane i nie wie czy ktokolwiek na nie zerknął, a one coś w sobie 

zawierają. Mianowicie zawierają zadania które należałoby nie tylko przyjąć, ale wspólnie z 

miejscowościami realizować. Czy ta komórka która powstanie w urzędzie będzie się też 

tym zajmowała czy nie wiadomo kto. 

Pan Bednarz – sołtys z Lutej – prosi o przyspieszenie na ten rok budowy drogi w Lutej III. 

Prosi aby przynajmniej projekt na tą drogę w tym roku przeszedł, bo tą drogą nie da się już 

ani przejść, ani przejechać. Ludzie są odcięci od świata. 

Drugą sprawą jaką zgłosił to remont przepustu na drodze Luta – Gustawów. Miał być 

remontowany w ubiegłym roku bo się zapada i zagraża bezpieczeństwu. 

Poparł również wypowiedź Pani Wojcierowskiej odnośnie zalewania Bienia i dodał, że 

zalewa również Lutą. 

Pani Krzystek sołtys z Czarnieckiej Góry – zwróciła się z prośbą o zakończenie sprawy z 

Panem Zbroszczykiem. Oprócz tego, że został ukarany Pan Zbroszczyk to również całe 

społeczeństwo Czarnieckiej Góry. Gmina winna wspierać w swoich działaniach sołtysa, a 

ona widzi że jest odwrotnie. Zaangażowanie jej jako sołtysa, mieszkańców Czarnieckiej 

Góry w realizację boiska było ogromne. Sołectwo pozyskało sponsorów, bo to nie tylko 

wyciągnięcie pni ale zasianie trawy, niwelacja terenu, ścięcie drzew i zawiezienie do 

pocięcia na deski itp. Podejmowane decyzje w tej kwestii zniechęca sołtysa i mieszkańców 

do jakichkolwiek działań. 

Następna sprawa to remont dróg w Czarnieckiej Górze poprzez wysypanie ich żwirkiem. 

Pani Burmistrz – w odpowiedzi stwierdziła – już kilkakrotnie mówiła, że sprawę zapłaty 

podejmie po otrzymaniu opinii prawnej bo zapłacenie niezgodne z przepisami to od razu 

utrata mandatu, a nie ukrywa, że nie po to tutaj przyszła żeby tracić mandat. Jeśli chodzi o 

drogi w Czarnieckiej Górze, to jest po rozmowach z Urzędem Marszałkowskim z Panem 

Marszałkiem Adamem Jarubasem , teraz zostało wysłane pismo do Ministerstwa 
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Infrastruktury i oczekuje na odpowiedź, bo w tym roku planuje się zrobić drogę do basenu 

w Czarnieckiej Górze. 

Jeżeli chodzi o drogę w Lutej, to już wiemy, że pieniądze w budżecie będą zabezpieczone. 

Ma nadzieję, że się znajdą chociaż  nie było ich w budżecie. 

Przepust – szanuje wolę radnych i skoro oni mówią, że są pieniądze w budżecie to je 

wspólnie znajdą. Ma jednak prośbę, że jeżeli radni wiedzą gdzie te pieniądze są, to niech 

przyjdą i wskażą je . 

Plany odnowy wsi – przecież wszyscy sołtysi wiedzą, że sprawdzają je Mariusz Góral i 

Michał Gajewski, teraz jeszcze i Z-ca Burmistrza i Sekretarz się tym zajmują. Przeglądają  

oni plany i służą pomocą. 

Należy jednak zastanowić się nad inną kwestią. Komorów chce świetlicę i prywatne 

przedszkole w świetlicy. Gdy złożymy  wniosek i w tym roku możemy zrobić projekt, w 

roku przyszłym budowę w której ma być prywatne przedszkole. Nasuwa się  pytanie do 

Rady – biorąc pod uwagę fakt, że dostaniemy  te pieniądze, ale najpierw musimy wyłożyć 

swoje. Więc jeśli dzisiaj mamy wyłożyć załóżmy 600 tys., żeby ktoś nam je zwrócił za rok, 

czy 2 lata to nie lepiej żeby te 600 tys. przeznaczyć na remonty tych szkół o których mówiła 

Komisja Spraw Społecznych? Należy sobie zadać pytanie co jest dla nas priorytetem. Jest 

35 sołectw i w większości w nich nie ma i należałoby wybudować świetlicę. Musimy 

zdecydować  czy priorytetem jest budowa dróg, wodociągów czy świetlic. Prosi o 

przemyślenie. 

 

Ad pkt  13. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad. 

W związku ze  zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi  Pan Przewodniczący i Pani 

Burmistrz złożyli wszystkim obecnym i nieobecnym życzenia świąteczne. 

 

 

Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                      Stanisław Pietras 

 


